EXAMPLE OF A DELEGATION’S CREDENTIALS (ONLY FOR PARTIES)

CREDENTIALS

I, [name and title of the Head of State, Head of Government, Minister for Foreign Affairs or any
other person or authority duly empowered to do so by one of these, such as the Minister for
Environment],

HEREBY AUTHORISE [name and title of one or more persons] to represent the Government of
[name of State] at the seventh session of the Meeting of the Parties to the Protocol on Water and
Health to the Convention on the Protection and Use of Transboundary Watercourses and International
Lakes, to be held in Budapest, Hungary, on 5-7 November 2025.

Done at [place] on [date].

[Signature]

POUVOIRS

NOUS, [nom et titre du chef d'Etat, du chef de gouvernement ou du Ministre des Affaires étrangéres
ou toute autre personne ou autorite diitment autorisée a agir ainsi par [’'un de ces derniers, tel que le
Ministre de l'environnement],

AUTORISONS PAR LA PRESENTE [nom et titre d'une ou plusieurs personnes] a représenter le
Gouvernement [nom de I'Etat] a 1a septiéme session de la Réunion des Parties au Protocole sur I’eau
et la santé a la Convention sur la protection et l'utilisation des cours d'eau transfronti¢res et des lacs
internationaux, qui se tiendra a Budapest, Hongrie, du 5 au 7 novembre 2025.

Fait a [lieu] le [date].

[Signature]

IHOJIHOMOYHA

A[D.U.O. u donxncrocms naswr I'ocyoapemeaa, [naswi lpagumenvcmea, Munucmpa uHocmpanHvix
oen uau mob020 0py2020 Kem-1ubo U3z HUX HA MO YROIHOMOYEHHO20 TUYd ULl OpeaHa, Hanpumep,
Munucmpa oxparnsi oxpydicaioweti cpeost],

HACTOSIIWM HAJEJIARO ITOJIHOMOUYUAMMU [@.H. O. u dondicHocmb 001020 Ui HECKOLbKUX
auy] npenctaBiaTh [IpaBuTenseTBO [Haumenosanue I'ocyoapcmaa) Ha cenpMoit ceccnn CoBelaHus
Cropos [IpoTokona mo npodiaemMaM BOJIBI U 310pOBbs K KOHBEHIMM 10 OXpaHEe U KCIIOJIb30BAHUIO
TPaHCTPAHUYHBIX BOJIOTOKOB U MEXKTyHAPOTHBIX 03€p, KOTOpasi cocTouTcs B bynanenire, Benrpus,
¢ 5 mo 7 HosiOps 2025 rona.

CogepiiieHo B [mecmo] [0amal.

[{1oonucs]




